
299 9/10 80: Åbningsdebat 300 

Hermed sluttede åbningsdebatten. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

10) Første behandling af: 
Forslag til finanslov for 1981. 
(Lovforslag nr. L l. Fremsat 7/10 80). 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets overgang til anden behand- 
ling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: 
Jeg foreslår, at lovforslaget henvises til 

finansudvalget. Hvis ingen gør indsigelse 
mod dette forslag, betragter jeg det som ved- 
taget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Der var herefter ikke mere på dagsorde- 
nen. 

Uden for dagsordenen foretoges: 

Valg af 1 medlem og 1 stedfortræder til løn- 
ningsrådet. 

Formanden: 
Fra finansministeren har jeg modtaget 

meddelelse om, at medlem af folketinget 
Bernhard Baunsgaard (RV) ønsker at udtræ- 
de som medlem af lønningsrådet, og at med- 
lem af folketinget Bolvig (RV) ønsker at ud- 
træde som stedfortræder. 

Som nyt medlem af lønningsrådet har ved- 
kommende gruppe udpeget Lone Dybkjær 
(RV), og til . ny stedfortræder har gruppen 
udpeget Bernhard Baunsgaard (RV). De på- 
gældende er herefter valgt. 

Meddelelser fra formanden: 

Formanden: 
I skrivelse af g.d. meddeler indenrigsmini- 

steren, at han ønsker skriftligt at fremsætte: 
Forslag til lov om indfødsrets meddelelse. 
(Lovforslag nr. L 15). 

Forslag til lov om ændring af de kommuna- 
le styrelseslove. 

(Lovforslag nr. L 16). 

Forslag til lov om ændring af  lov om et ho- 
vedstadsråd. 

(Lovforslag nr. L 17). 

Medlemmer af folketinget Bertel Haarder 
(V), Gerda Møller (KF), Mimi Jakobsen 
(CD) og Chr. Christensen (KrF) har meddelt 
mig, at de ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af lov om styrel- 
se af højere uddannelsesinstitutioner. 

(Lovforslag nr. L 18). 

I skrivelse af g.d. meddeler industrimini- 
steren, at han ønsker skriftligt at fremsætte: 

Forslag til lov om ændring af lov om stats- 
ligt indskud i Finansieringsinstituttet for Indu- 
stri og Håndværk AIS.. 

(Lovforslag nr. L 19). 

Forslag til lov om ændring af lov om Dan- 
marks erhvervsfond. 

(Lovforslag nr. L 20). 

Medlem af folketinget Askjær Jørgensen 
(FP) har meddelt mig, at han ønsker til indu- 
striministeren at stille følgende: 

Forespørgsel. 
»Hvad kan ministeren oplyse om den dan- 

ske produktionssektors muligheder for at 
skabe den merproduktion af danske varer, 
som er så nødvendig for at finansiere det 
danske samfunds forbrug samt skaffe flere 
arbejdspladser og midler til tilbagebetaling af 
den enorme gæld, det danske samfund har 
pådraget sig?« 

(Forespørgsel nr. 5). 

Medlemmer af folketinget Gert Petersen 
(SF), Hanne Engberg (SF) og Ebba Strange 
(SF) har meddelt mig, at de ønsker til for- 
svarsministeren at stille følgende: 

Forespørgsel. 
»Hvad kan ministeren oplyse om regerin- 

gens holdning til stationering af fremmede 
NATO-styrker og placering af atomvåben på 
dansk jord i såkaldte spændingsperioder, 
altså i fredstid?« 

I (Forespørgsel nr. 6). 


